
 

 
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 

 

 
Datum: 27-7-2015 
 

 
Aan de voorzitter van de raad 

 
Onderwerp: Verwikkelingen rond de Poorterij 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 
 

1. De voormalige beheerder van de Poorterij (BCG) heeft geen huur betaald voor de 
Poorterij. Hoeveel bedraagt de huurschuld? 

2. Nu BCG failliet is, kan deze huurschuld nog wel worden geïnd? 
3. De 'NV' heeft € 44.000 geleend aan BCG. Nu BCG failliet is, kan deze lening nog wel 

worden geïnd? 
4. De gemeente heeft € 100.000 gestort in de 'NV'. Hoeveel is daar nog van over? 
5. Er is kennelijk sprake van onrechtmatig handelen door de 'NV'. Welke financiële 

consequenties gaat dit hebben voor de gemeente? 
6. Komen de negatieve financiële gevolgen die voortkomen uit wat hierboven is 

genoemd, ten koste van het budget Cultuur? 
7. Zo ja, wat zijn dan de gevolgen voor andere verenigingen en instellingen? 
8. Zo nee, vanuit welke budgetten worden de verliezen dan bekostigd? 
9. Wat is de rol van wethouder Zondag in deze kwestie als vertegenwoordiger namens 

de gemeente in de NV?  
10. Op welke wijze is deze wethouder bij de verdere afhandeling betrokken? 
11. Opereert de wethouder op basis van besluitvorming in het college? 
12. Hoe verhoudt een en ander zich tot het integriteitsbeleid van de gemeente?  
13. Waarom moet de raad deze informatie via de pers vernemen?  
14. Wanneer komt het college, vanuit zijn actieve informatieplicht, met volledige 

informatie aan de raad over deze zaak?  



 
Toelichting: 
 
De PvdA wil volledig geïnformeerd zijn over alle mogelijke financiële gevolgen van de relatie 
van de gemeente met NV De Poorterij. De PvdA wil ook volkomen klaarheid over de 
bestuurlijke verantwoordelijkheden van wethouder Zondag in relatie tot zijn lidmaatschap van 
het bestuur van de NV De Poorterij.   
 
Wanneer een wethouder in dit dossier een meervoudige pet op heeft, nl. bestuurlijke 
verantwoordelijkheid als wethouder draagt, bestuurslid is van een NV waarmee de gemeente 
een financiële relatie heeft, in die rol mogelijk de wet heeft overtreden en kennelijk betrokken 
is bij de justitiële afwikkeling, is het volgens de PvdA, zowel voor de bestuurlijke zuiverheid 
als voor de positie van de betreffende wethouder, hoog tijd de raad te informeren..  
 

Nico van Wijk, PvdA 

 


